
Fonalleras admet  les defici�ncies

El regidor d'Urbanisme de l'Ajuntament de Calonge, Mart� Fonalleras, va explicar

ahir que el projecte d'urbanitzaci� per a Mas Pere ja est� aprovat per� que s'estan

buscant maneres per facilitar el pagament de les obres, ja que el seu cost puja a

una quantitat important, de manera que sigui "el m�s viable possible donada la

sitauci� econ�mica". Fonalleras va afegir que la situaci� de les aig�es residuals �s

molt complicada a la urbanitzaci� Mas Pere: "Som conscients que el tema dels

desaig�es �s un tema greu. De fet, a la urbanitzaci� hi ha molts assumptes que

s�n greus, per� el dels desaig�es �s el m�s greu".

El regidor d'Urbanisme tamb� va voler matisar que aquest no �s una situaci�

produ�da per aquest Ajuntament sin� que "�s una situaci� grav�ssima que tenim

des de fa 40 anys quan es va fer la urbanitzaci�". El projecte inclou els

?desaig�es, la vialitat, l'enllumenat.calonge |c.t.b.
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